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2023-034 

 

ОРДЕН "ЗА БОЕВЫЕ ЗАСЛУГИ" 

 

НОМЕР СЕРИИ 3823734 

 

ДЕЙЛ ВИНДХОРСТ 

 

За умелую и непрерывную организацию транспортных связей батальона в течение двух 

лет. Это важное обеспечение гарантировало бесперебойность выполнения боевых задач и 

поддерживало моральный дух военного коллектива. Серьезный подход к службе и 

неравнодушное отношение к задачам внутреннего обеспечения стали ярким примером для 

всех бойцов батальона. 

 

Как главный врач батальона в течение этого же периода, он обеспечивал 

профессиональную медицинскую помощь бойцам и был надежным замысловатым 

лекарем, оберегающим здоровье и способность к боевой работе каждого солдата. Он 

заботился о достойном размещении медицинского персонала и пациентов, несмотря на 

сложности военных условий. 

 

Далее, он являлся превосходным наставником для военнослужащих батальона. Его умение 

передавать свой опыт и знания, а также его непоколебимая вера в идеалы нашей Великой 

Страны вдохновляли всех и каждого, кто служил под его началом. Его лидерские качества 

и самоотверженная служба были высоко оценены всеми бойцами батальона. 

 

 

 

 

 

Майор Михаил Зотак 
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2023-034 

 

ORDER "FOR COMBAT MERIT" 

 

SERIAL NUMBER 3823734 

 

DALE WINDHORST 

 

For the skillful and continuous organization of battalion transportation over a period of two 

years. This vital provision ensured the uninterrupted performance of combat tasks and 

maintained the morale of the military collective. His serious approach to service and his 

conscientious attitude to tasks of internal support became a bright example for all soldiers of the 

battalion. 

 

As the chief surgeon of the battalion during the same period, he provided professional medical 

assistance to the soldiers and was a reliable and thoughtful physician, protecting the health and 

combat ability of every soldier. He took care of decent placement of medical staff and patients, 

despite the difficulties of military conditions. 

 

Furthermore, he served as an outstanding mentor for the soldiers of the battalion. His ability to 

pass on his experience and knowledge, as well as his unwavering belief in the ideals of our Great 

Country, inspired everyone who served under his command. His leadership qualities and selfless 

service were highly valued by all soldiers of the battalion. 

 

 

 

 

 

Major Mikhail Zotak 


